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Protokół Nr XXXVI/2014 

obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach odbytej  
w dniu 27 lutego 2014 roku  

 
Stan rady – 15 

                                                         Obecnych – 15 
                                                       ……………………               
               co stanowi  - 100 % 
 
Obecność poszczególnych radnych na sesji obrazuje lista obecności stanowiąca załącznik do 
protokołu. 
Obecność imiennie zaproszonych do udziału w obradach sesji obrazuje lista obecności 
stanowiąca załącznik do protokołu. 
Obecność sołtysów na obradach sesji obrazuje lista obecności stanowiąca załącznik  
do protokołu. 
Porządek sesji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pkt  I a. 
Obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach otworzył i im przewodniczył          
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach, który na 
podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  Na stan rady 15 radnych, na sesji, 
według listy obecności, obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum.  
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach powitał 
serdecznie wszystkich gości zaproszonych przybyłych na obrady XXXV sesji Rady Miejskiej 
w Mieszkowicach, Pana Pawła Chwalińskiego przedstawiciela inwestora PGNiG w Poznaniu 
Oddział w Zielonej Górze, oraz radnych.   
    
   
Pkt I b. 
W dalszej kolejności Pan Henryk Rzepczak, wiceprzewodniczący rady miejskiej, 
przypomniał, że radni otrzymali przed sesją porządek obrad sesji, z którym się na pewno 
zapoznali.  
Zwrócił się z zapytaniem. Czy są uwagi dotyczące planowanego porządku obrad sesji? 
Zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono.  
 
Pkt I c. 
Wiceprzewodniczący rady Pan Henryk Rzepczak poinformował, że sporządzony został 
protokół z przebiegu obrad XXXV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach. 
Zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do treści protokołu? Uwag nie zgłoszono.                       
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach poddał 
protokół pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  się.   
Protokół z przebiegu obrad XXXV sesji rady przyjęty został  jednomyślnie.   
 
Pkt I d. 
Informację z działalności międzysesyjnej organu wykonawczego przedstawił Pan          
Andrzej Salwa, Burmistrz Mieszkowic. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic dokonał uzupełnienia do udzielonej odpowiedzi na 
interpelację radnej Pani Bożeny Dorywalskiej. Wyjasnił, że zostało złożonych 1860 deklaracji 
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o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, do 60 podmiotów wysłane 
zostały pisma celem ich złożenia,  a ogólne 545 osób zalega z opłatami.    
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem. Czy są 
uwagi i zapytania odnośnie przedstawionej informacji?  
Uwag nie zgłoszono.  
 
Pkt  II.   
Interpelacja radnego Pana Krzysztofa Karolaka. 
 
„Rozpocząć procedurę mającą na celu włączenie ul. Moryńskiej, części ul. Młynarskiej          
i Pogodnej oraz Zielonego Wzgórza w administracyjny obręb miasta Mieszkowice.  

Uzasadnienie: 

Wniosek mieszkańców w przedmiotowej sprawie był już kilkakrotnie zgłaszany w Urzędzie 
Miejskim w Mieszkowicach, a także u Przewodniczącego Rady Miejskiej, jednak nie został 
wdrożony.  

Zmiana granicy administracyjnej miasta Mieszkowice w naturalny sposób usankcjonuje stan 
istniejący, bowiem mieszkańcy zamieszkujący ten obszar w pełni czują się mieszkańcami 
miasta. Istniejący obecnie stan nie pozwala mieszkańcom w pełni korzystać z wielu praw 
obywatelskich i społecznych”.  

Radny Pan Krzysztof Karolak poprosił  o udzielenie odpowiedzi na interpelację,  na piśmie, do 
wiadomości radnych.   

Pkt III.  
Projekt uchwały rady w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mieszkowice w rejonie Kopalni Ropy Naftowej i Gazu Ziemnego „ Zielin” stanowi załącznik 
do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:  

1/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Edward Godyń  
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek 
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  
Opinie stanowią załączniki do protokołu.  

W dyskusji udział wzięli:  
Radny Pan Edward Godyń zapytał, korzystając z obecności przedstawiciela Inwestora PGNiG 
w Zielonej Górze, o proces odsiarczania w kopalni, bo w tym kierunku będzie ta procedura 
się odbywała. Jaką technologią będzie się to odbywało i czy to nie zagraża bezpieczeństwu 
mieszkańców?  
 
Pan Paweł Chwalińki przedstawiciel Inwestora wyjasnił, że rejonu kopalni naftowej                  
i gazu ziemnego „ Zielin” obejmuje duży obszar,  o powierzchni 6,6 ha. Rozbudowa kopalni 
polegać będzie na budowie nowych i rozbudowie i przebudowie istniejących instalacji 
technologicznych, a także rozbudowie sieci rurociągów. Modernizowane będą też istniejące 
elementy w kierunku odzyskiwania siarki płynnej. Technologia w przyszłości będzie szła w 
kierunku odzyskiwanie siarki w stanie stałym- granulowanym. Jest to następny etap 
koncepcji, ale bardzo kosztowny i nie daje to na dzień dzisiejszy dużo plusów. 
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Największym odbiorcą siarki płynnej na dzień dzisiejszy, są Police. Gdy nie będzie ona przez 
nich odbierana, to wdrożona musi być technologia odzysku siarki w stanie stałym. Wszystkie 
procesy technologiczne posiadają koncesję.    
Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo, to zapewnił, że obecne procesy technologiczne i po 
rozbudowie kopalni  są i będą bardzo bezpieczne, bo  nikt na tym nie oszczędza. Pracują tam 
ludzie i nie można ich narażać na niebezpieczeństwo. System jest taki jak obowiązuje na 
zachodzie, bezpieczny, i w razie awarii jest to wszystko natychmiast ogłaszane.  
 
Pan Krzysztof Karolak wyjasnił, że cyklicznie w m. Zielin z kopalni Zielin przedostają się do 
atmosfery uciążliwe zapachy, fetor,  które mogą mieć wpływ niekorzystny na zdrowie 
mieszkańców, a przede wszystkim dzieci.  
 
Pan Paweł Chwaliński wyjasnił, że takie sygnały do nich nie docierały i nie było  takiej 
informacji.  
Nadmienił, gdy takie zdarzenie będzie miało miejsce, należy zwrócić się do PGNiG                 
i przedstawić  odczucia mieszkańców. Na pewno nie będzie to zlekceważone i podejdziemy 
do każdego zgłoszonego problemu indywidualnie. Gdy tylko wpłyną sygnały 
przeprowadzone zostaną odpowiednie badania norm. Na dzień dzisiejszy posiada wiedzę, że 
kopalnia spełnia wszelkie normy, jeżeli chodzi o zanieczyszczenia, emisję gazów. Pewne 
uzgodnienia muszą być z gminą,  co w tej kwestii można zrobić.    
 
Pan Krzysztof Karolak nadmienił, że ta odpowiedź do końca nie jest satysfakcjonująca.  Jest 
to opinia mieszkańców, którzy potwierdzają cykliczne przedostawanie się emisji gazów do 
atmosfery. Mieszkańcy muszą mieć tego świadomość, że to jest  nieszkodliwe. W tej sprawie 
muszą być podjęte skuteczne działania  ze strony inwestora. Musi być potwierdzenie , z czego 
to wynika i do tej sprawy należy podejść bardzo konkretnie, poprzez stały monitoring.    
 
Pan Paweł Chwaliński wyjaśnił, że w  PGNiG znajduje się jednostka, która zajmuje się tymi 
sprawami. Wyjaśnione zostanie, czy to wynika z procesów technologii, zrzutu gazu  na 
świecę  w kopalni.  
 
Pan Edward Godyń dodał, że temu trzeba się dokładnie przyjrzeć i nie dopuszczać do 
powtarzających się sytuacji.  
 
Pan Adam Cieślak mieszkaniec Mieszkowic w pełni potwierdza, że powinno się dbać              
o zdrowie mieszkańców. Powinien być monitoring całodobowy kopalni. Odczuwalne jest 
duże stężenie siarkowodoru przy dużej wilgotności powietrza. 
 
Z uwagi na brak głosów w dalszej dyskusji Pan Henryk Rzepczak, Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod 
głosowanie.  
Wynik głosowania:15za,0 przeciw, 0 wstrzymujących się .   
Uchwała Nr XXXVI/294/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                                
27 lutego  2014 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Mieszkowice w rejonie  Kopalni Ropy Naftowej i Gazu Ziemnego „ Zielin“  
podjęta została  jednomyślnie.  Stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
 



 4

Pkt IV.  
Projekt uchwały rady w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla 
miasta i gminy Mieszkowice na lata 2014-2017 stanowi załącznik do protokołu.  
Opinie do projektu uchwały rady przedstawili:   

1/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Edward Godyń  
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek 
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  

Z uwagi na brak głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach 
przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących  się .   
Uchwała Nr XXXVI/295/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                                        
27 lutego 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla 
miasta i gminy Mieszkowice na lata 2014-2017 podjęta została  jednomyślnie. Stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Pkt V.  
Projekt uchwały rady w sprawie planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Mieszkowice oraz określenia ich obwodów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Opinie do projektu uchwały przedstawili:  

1/ opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Edward Godyń  
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek  
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  

Opinie stanowią załączniki do protokołu.  
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały:  
w § 1 w pkt 1 po wyrazie  „ Mieszkowice” dodaje się wyraz  „ Plany“.  
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic wyjasnił, że po sprawdzeniu wykazu miejscowości 
stwierdza się umieszczenie m. Plany  w wykazie i dlatego też występuje konieczność 
uzupełnienia miejscowości w obwodzie szkoły.  
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach poddał pod 
głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały rady zgłoszoną przez Burmistrza Mieszkowic. 
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Autopoprawka do projektu uchwały przyjęta została jednomyślnie.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką  i poddał go 
pod głosowanie.   
Wynik głosowania: 15 za. 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.    
Uchwała Nr XXXVI/296/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                                    
27 lutego  2014 roku w sprawie planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Mieszkowice oraz określenia ich obwodów wraz z przyjętą  autopoprawką     
podjęta została jednomyślnie. Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt VI.  
Projekt uchwały rady w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie założenia 
gimnazjum w Mieszkowicach oraz określenia obwodu stanowi załącznik do protokołu. 
Opinie do projektu uchwały przedstawili:  

1/opinię Komisji Rewizyjnej - Radny Pan Edward Godyń  
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek, 
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  

Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.      
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0  wstrzymujących się.     
Uchwała Nr XXXVI/297/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                           
27 lutego 2014 roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
założenia gimnazjum w Mieszkowicach oraz określenia obwodu podjęta została 
jednomyślnie.  Stanowi załącznik do protokołu.  
 
Pkt VII.   
 
Projekt uchwały rady w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 rok stanowi załącznik do 
protokołu.   
Opinie do projektu uchwały przedstawili:  
      1/ opinię Komisji Rewizyjnej  - Radny Pan Edward Godyń  
      2/ opinię Komisji Budżetu….- Radny pan Józef Łuszczek  

3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Uchwała Nr XXXVI/298/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                               
27 lutego 2014 roku w sprawie zmian budżetu gminy na 2014 rok podjęta została 
jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu.    
     
 
Pkt VIII.  
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Mieszkowice na lata 2014-2021 stanowi załącznik do protokołu.   
Opinie do projektu uchwały przedstawili:  

1/opinię Komisji Rewizyjnej  - Radny Pan Edward Godyń 
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek 
3/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  

Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady i poddał go pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  
Uchwała Nr XXXVI/299/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                           
27 lutego 2014 roku w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata          
2014-2021  podjęta została jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu.        
 
Pkt IX.   
 
Projekt uchwały rady w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/03 Rady Miejskiej                          
w Mieszkowicach z dnia 17 lipca 2003 roku w sprawie statutów jednostek pomocniczych 
Gminy Mieszkowice oraz uchwały Nr XI/75/03 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia           
11 września 2003 roku w sprawie statutów jednostek pomocniczych Gminy Mieszkowice  
stanowi załącznik do protokołu.   
Opinię do projektu uchwały przedstawili:  

1/ opinię Komisji Rewizyjnej – Radny Edward Godyń 
2/ opinię Komisji Budżetu …- Radny Pan Józef Łuszczek 
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2/ opinię Komisji Oświaty… - Radna Pani Bożena Dorywalska.  
Opinie stanowią załączniki do protokołu. 
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach poddał pod 
głosowanie poprawkę do projektu uchwały rady zgłoszoną przez Komisję Oświaty, Kultury, 
Sportu, Opieki Zdrowotnej i Opieki Społecznej  w brzmieniu:  
1/ w §§ od 1do 8 i od 10 do 11 projektu uchwały,  § 9 ust 2 otrzymuje brzmienie:   

„ 2. Przewodniczący Rady Miejskiej może przedstawić do konsultacji również inne projekty 
uchwał, istotne dla mieszkańców sołectwa, na wniosek zebrania wiejskiego w formie 
uchwały”.       

2/ w § 9 projektu uchwały § 9 ust. 2 otrzymuje brzmienie:  

„ 2. Przewodniczący Rady Miejskiej może przedstawić do konsultacji również inne projekty 
uchwał,  istotne dla mieszkańców Osiedla Mieszkowice, na wniosek zebrania mieszkańców      
w formie uchwały”.   
Wynik głosowania : 8 za, 2 przeciw, 5 wstrzymujących się.  
Poprawka do projektu uchwały przyjęta została większością głosów.  
Z uwagi na brak głosów w dyskusji Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach przedstawił projekt uchwały rady wraz z poprawką  i poddał go 
pod głosowanie.  
Wynik głosowania: 9  za, 3 przeciw, 3 wstrzymujące się.   
Uchwała Nr XXXVI/300/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                                     
27 lutego 2014 roku w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/03 Rady Miejskiej                          
w Mieszkowicach z dnia 17 lipca 2003 roku w sprawie statutów jednostek pomocniczych 
Gminy Mieszkowice oraz uchwały Nr XI/75/03 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia           
11 września 2003 roku w sprawie statutów jednostek pomocniczych Gminy Mieszkowice 
wraz z poprawką:  

 1/ w §§ od 1do 8 i od 10 do 11 projektu uchwały,  § 9 ust 2 otrzymuje brzmienie:   

„ 2. Przewodniczący Rady Miejskiej może przedstawić do konsultacji również inne projekty 
uchwał, istotne dla mieszkańców sołectwa, na wniosek zebrania wiejskiego w formie 
uchwały”.       

2/ w § 9 projektu uchwały § 9 ust. 2 otrzymuje brzmienie:  

„ 2. Przewodniczący Rady Miejskiej może przedstawić do konsultacji również inne projekty 
uchwał,  istotne dla mieszkańców Osiedla Mieszkowice, na wniosek zebrania mieszkańców      
w formie uchwały”.   
 podjęta została większością głosów i stanowi załącznik do protokołu.    
 
Pkt X.   
Dokonanie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mieszkowicach.  
 
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach poprosił           
o zgłaszanie kandydatów  na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mieszkowicach. 
 
Radna Pani Bożena Nowak zgłosiła kandydaturę Pana Henryka Rzepczaka, długoletniego 
samorządowca, który także pełnił już funkcję przewodniczącego rady.  
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Radny Pan Janusz Dymidów zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Karolaka.  
 
Pan Krzysztof Karolak nadmienił, że warto się spotkać na wspólnych posiedzeniach komisji.   
Po przeprowadzonych rozmowach z radnymi , w cztery oczy,  dokonał przewartościowania 
swoich  ocen, stosunków do wielu osób. Nie jest to istotne, czy on chce, czy nie chce 
kandydować, ważne jest to, czego chce społeczeństwo. Dodał, że ma pewne odczucia, 
refleksje i przemyślenia. Przekonał się jak łatwo manipuluje się ludźmi jak łatwo niektórzy 
zmieniają zdanie. Prośba jego jest taka, aby do polityki lokalnej nie włączać jego żony i 
dzieci. Dodał, że ich pomoc  jest bezinteresowna i czynią to dla lokalnej społeczności, a nie 
dla siebie. Reprezentuje wyborców, ma u nich zaufanie i dlatego zgłaszana jest jego 
kandydatura na przewodniczącego. Ma prawo czynienia i dlatego został odwołany. Swój 
program , jaki posiada, będzie realizował jako radny, a przewodniczenie radzie przekazuje  
Panu Henrykowi Rzepczakowi.  
 
Pan Henryk Rzepczak wyraził zgodę na kandydowanie. Nadmienił, że jest to wybór bardzo 
trudny. Uważa, że nie było żadnych ujemnych działań współpracy. Dla mieszkańców jego 
działania muszą być pozytywne, gdyż reprezentuje wyborów. Rada okazała duże 
zaangażowanie i dlatego w gminie dużo się robi, co jest widoczne dla społeczeństwa, jak np. 
adaptacja byłego budynku przychodni zdrowia na mieszkania Uważa, że każdy chce 
pracować dla swojego społeczeństwa.  
 
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach poprosił o 
zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.  
 
Pani Bożena Nowak zgłosiła Pana Grzegorza Kaczmarka-  wyraził  zgodę,  
Pani Katarzyna Wawruszczak zgłosiła Panią  Bożenę Dorywalską- wyraziła  zgodę,  
Pani Maria Skowrońska zgłosiła Panią Stanisławę Michalską- wyraziła zgodę.  
 
W wyniku ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej na Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej wybrana została Pani Bożena Dorywalska.  
 
Pani Bożena Dorywalska Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej zapoznała z zadami 
głosowania na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mieszkowicach. Zasady głosowania 
stanowią załącznik do protokołu.  
 
Komisja przystąpiła do sporządzenia kart do głosowania.  
Przystąpiono do aktu głosowania. 
Na podstawie listy obecności radni otrzymali  kary do głosowania  i w głosowaniu tajnym 
oddali swój głos.   
 
Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Mieszkowicach ogłosił 
dziesięciominutową przerwę w obradach sesji , na czas liczenia głosów przez Komisję 
Skrutacyjną.      
 
Po przerwie obrady XXXVI  sesji wznowił Pan Henryk Rzepczak Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach, który na postawie listy obecności stwierdził prawomocność 
posiedzenia.  
Na stan rady 15 radnych na sali według listy obecności jest 15 radnych.  
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Protokół Komisji Skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania nad wyborem 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Mieszkowicach przedstawiła Pani Bożena Dorywalska   
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej.   
Biorąc pod uwagę otrzymane ilości głosów, w głosowaniu tajnym, bezwzględną większością 
głosów na Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Mieszkowicach wybrany został Pan Henryk 
Rzepczak  
 
Pan Henryk Rzepczak podziękował za wybór na pełnienie funkcji Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Mieszkowicach. Wyjasnił, że będzie czynił starania, aby radni dążyli do 
zakończenia spraw rozpoczętych, pozyskiwania funduszy unijnych jak również do 
funkcjonowania obiektu przy ul. J. Kusocińskiego w Mieszkowicach.   
Uchwała Nr  XXXVI/301/2014 Rady Miejskiej w Mieszkowicach z dnia                                       
27 lutego 2014 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej                         
w Mieszkowicach stanowi załącznik do protokołu.      
 
Pkt XI.   
 
Odpowiedzi na interpelacje.  
Odpowiedź na interpelację Pana Krzysztofa Karolaka udzielona zostanie na piśmie.  
 
Pkt XII. Wolne wnioski i zapytania.  
 
1. Radna Pani Maria Skowrońska - ustawić w m. Kamionka  pojemniki Igloo do selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych,  

- w związku z licznymi skargami  mieszkańców Kamionki, dokonać zbadania przydatności  wody do 

spożycia 

- doprowadzić do zamontowania hydrantów w m. Kamionka,     

2. Radny Pan Franciszek Kanasiuk - doprowadzić do wycinki uschniętych drzew oraz wiszących 

uschniętych gałęzi przy pasie drogowym drogi wojewódzkiej nr 126 Gozdowice-Mieszkowice, od 

skrzyżowania z drogą powiatową na Czelin do Muzeum w Gozdowicach , które stwarzają zagrożenie 

w ruchu drogowym,  

- doprowadzić do odkrzaczenia pobocza drogi wojewódzkiej nr 126 Gozdowice-Mieszkowice z uwagi 

na utrudnioną widoczność,  a także zasłonięte słupki drogowe,  

3. Radny Pan Edward Godyń  

- zabezpieczyć studzienki kanalizacyjne umiejscowione w parku w Troszynie/ brak pokryw 

metalowych/,  

- dokonać naprawy hydrantu ppoż.  w Troszynie, koło szkoły i  w m. Sitno oraz dokonać ich 

oznakowania,  

Radny Pan Janusz Dymidów uważa, że podmioty świadczące usługi rehabilitacyjne dla 
mieszkańców gminy powinny być na równi traktowane. Powinno się również dać szansę dla 
Pana Kłonowskiego, świadczącego usługi rehabilitacyjne w ramach NFZ, na złożenie oferty 
na program zdrowotny.    
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Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic wyjaśnił, że w budżecie Gminy Mieszkowice na 
programy zdrowotne zapisana jest kwota 30 tyś zł z tego, 10 tys zł na szczepienia przeciwko 
grypie. Przez Panią Renatę Grabowską Kierownika Centrum Profilaktyki i Rehabilitacji  
złożony został program zdrowotny dotyczący dzieci szkolnych. Ogłoszenie w sprawie 
konkursu wysłane zostało do podmiotów. Oferty  należy składać do dnia jutrzejszego , do 
godziny 13.00.  
Po analizie budżetu w II półroczu 2014 roku, gdy tylko będą dodatkowe środki,  
zabezpieczone zostaną między innymi też na program zdrowotny. Czynnik ekonomiczny          
o tym będzie świadczył. Niezależnie, jakie środki będą zabezpieczone , będzie się to odbywać 
w formie konkursu ofert.  
 
Pan Jarosław Trygub mieszkaniec Mieszkowic zwrócił uwagę na nieaktualizowaną  stronę  
internetową BIP – Urzędu Miejskiego w Mieszkowicach. Z dużym opóźnieniem 
zamieszczane są przyjęte już przez radę protokoły z sesji, jak również brak jest na stronie 
internetowej wszystkich interpelacji radnych i odpowiedzi na nie. .  
 
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic wyjasnił, że zobowiąże informatyka, do 
systematycznego zamieszczania przedstawionych informacji.  
 
Pan Adam Cieślak mieszkaniec Mieszkowic uważa, że na cmentarzu komunalnym                
w Mieszkowicach powinien być założony monitoring, z uwagi na zalegające śmieci poza 
ogrodzeniem , podrzucane przez mieszkańców.  
Zgłosił potrzebę naprawy nawierzchni zjazdu z ul. Poniatowskiego w ul. Fabryczną                
w Mieszkowicach.  
Brak jest przejazdu dla samochodu wywożącego odpady komunalne od ul. Królowej Jadwigi 
do jego posesji.    
W ulicy Janusza Kusocińskiego zlikwidować przyczyny wydobywania się fetoru ze 
studzienki kanalizacyjnej.         
Uważa, że nie do końca wykonane zostało odwodnienie łąk  przy ul. Chojeńskiej                       
i Młynarskiej.  
 
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic wyjasnił, że był w terenie i nie widzi, aby grunty 
były zalewane. Wszelkie żeremia są usuwane na bieżąco. W sprawie melioracji gmina robi 
bardzo dużo, i  nie było żadnych niepokojących sytuacji.  
Poinformował, że gdy tylko pozwolą  warunki, zjazd będzie  robiony, ale teraz jest to teren 
podmokły. Na obecna chwile zrobiony jest objazd na Osiedlu Jagiellonów.   
 
Pan Henryk Rzepczak poinformował, że otrzymał odpowiedź od Zarządu Dróg 
Wojewódzkich, że będzie kontynuowana wycinka drzew w ulicy Poniatowskiego                      
i przeprowadzony zostanie remont chodników w tej ulicy. Uważa, że należy dążyć do zmiany 
kategorii dróg na drogi krajowe, gdyż państwo przeznacza większe środki  na inwestycje 
drogowe.   
 
Pan Andrzej Salwa Burmistrz Mieszkowic poinformował, że odbyła się na komisjach debata 
nad dalszym funkcjonowaniem obiektu hotelowego przy ul. J. Kusocińskiego w 
Mieszkowicach. Wyjasnił, że wolą radnych było odstąpienie od kolejnego przetargu,  a 
przeznaczenie budynku na Dom Pomocy Społecznej. Taka informacja zostanie przekazana, że 
gmina posiada taki obiekt, o przeznaczeniu go pod taką działalność. Szukać będziemy 
partnerów, stowarzyszenia, które wyrazi chęć prowadzenia działalności. Obecnie na tym 
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obiekcie będą wykonywanie doraźne remonty. Dla ZUK Spółka z o.o. zlecona została 
wymiana dachówek na obiekcie.  
 
 
 
 
Pkt XIII.  
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad XXXVI sesji Pan Henryk Rzepczak Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Mieszkowicach stwierdził zamknięcie obrad. 
Na tym obrady XXXVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Mieszkowicach zakończono 
i protokół podpisano. 
 
Protokolant       Przewodniczący Rady 
 
Lilia Głowacka                                                                               mgr Henryk Rzepczak  


